

Title (en)
Electronic information display system.

Title (de)
Elektronisches Informationsanzeigesystem.

Title (fr)
Système électronique d'affichage d'information.

Publication
EP 0290872 A2 19881117 (DE)

Application
EP 88106788 A 19880428

Priority

- CH 144388 A 19880419
- CH 185587 A 19870514

Abstract (en)
An electronic information display system serves, for example, for displaying information relating to a specific number of objects such as, for example, to rooms of a hotel. The system comprises an optical display which is controlled by a computer and an operating keyboard (25) as well as an information store randomly set by the computer. The optical display comprises a display panel (11) and for each individual object a separate display device (20) installed in the display panel. The keyboard (25) has a number of information overview or function keys (29) which on being actuated simultaneously cause a requested type of information to be displayed for all the objects. Provided spatially adjacent to each display device (20) there is an optical signalling device (22) individually functionally assigned to the respective display device (20) and having an associated switching panel (24) and which displays additional monitoring information relating to the object associated with the display device (20) assigned to it. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein elektronisches Informationsanzeigesystem dient z.B. zur Anzeige von Auskünften über eine bestimmte Anzahl von Objekten, wie z.B. von Zimmern eines Hotels. Das System umfasst eine durch einen Rechner gesteuerte optische Anzeige und eine Bedienungstastatur (25) sowie einen vom Rechner verwalteten Informationsspeicher. Die optische Anzeige umfasst eine Anzeigetafel (11) sowie für jedes einzelne Objekt eine eigene, in der Anzeigetafel eingebaute Anzeigeeinrichtung (20). Die Tastatur (25) weist eine Anzahl von Informationsüberblicks- oder Funktionstasten (29) auf, die bei Betätigung die Anzeige einer abgefragten Art von Information für alle Objekte gleichzeitig bewirken. Räumlich benachbart zu jeder Anzeigeeinrichtung (20) ist eine der betreffenden Anzeigeeinrichtung (20) individuell funktionell zugeordnete optische Signalanzeige (22) mit zugehöriger Schalttaste (24) vorgesehen und zeigt zusätzliche Kontrollinformationen über das zu der ihr zugeordneten Anzeigeeinrichtung (20) gehörende Objekt an.

IPC 1-7
G08B 5/22

IPC 8 full level
G08B 5/36 (2006.01)

CPC (source: EP)
G08B 5/36 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0290872 A2 19881117; EP 0290872 A3 19890816; AU 1583588 A 19881117; DK 264188 A 19881115; DK 264188 D0 19880513;
PT 87490 A 19890531

DOCDB simple family (application)
EP 88106788 A 19880428; AU 1583588 A 19880509; DK 264188 A 19880513; PT 8749088 A 19880513